
Osadní výbor: OSADNÍ VÝBOR PRO MĚSTSKÉ ČÁSTI ŽIŽKOV A VRCHLICE (dále OsV) 

Datum: 6.2.2025, 18:00 hod    

Přítomni: 
 
Omluveni: 

Anna Šrajbrová, Jan Šáňa; Linda Vlachová, Petr Materna, Gabriela Březinová, 
Tomáš Gryč, Barbora Vičarová 
Jiří Klečák, Martina Pospíšilová; Dana Vepřková; Hana Votavová; Michal Ivičič, 
Tomáš Kadečka 

Gestor RM: Tomáš Morawski  

Příští jednání: 13.3.2025 18:00 hod 

 
 
ZÁPISY JSOU ZVEŘEJŇOVÁNY NA NÁSTĚNKÁCH OsV A INTERNETOVÝCH STRÁNKÁCH MĚSTA KUTNÉ 
HORY 
 
 
A: Agenda – diskuze: 
 

 Termín letní akce v Čížkově skále je 17.5.2025 a prodiskutovány byly možné aktivity:  
oslovení ke spolupráci spolek diploMATKY, oslovení sousedské spolupráce na  občerstvení  i 
zábavné aktivity, možnost oslovení  hudební kapely. 
 

 MHD:  
o k 1. dubnu proběhne změna provozovatele MHD 
o možnost nové linky MHD, která by vedla Tyršovou ulicí, kolem hřbitova a dále přes 

autobusové stanoviště na sídliště (k supermarketům) – zájem ze strany obyvatel Horního 
Žižkova potvrzen 

o mnohokrát zmíněný problém průjezdnosti města – neustálý problém ve Vojtěšské (u 
prodejny COOP), a ve středu města (především v Tylově ulici a výjezd z České ulice ke 
Kamennému domu) 

o diskuze nad výtěžností celé linky 801 po celý týden – je opravdu potřeba, aby autobusy 
jezdily v 15-ti minutovém taktu po celý den? Chápeme, že je zde problém s úvazky řidičů 
apod., ale na straně města je problém s placením odjetých km, které využívá malé 
množství lidí.  
 

 ZŠ Žižkov – jídelna – plánovaná rekonstrukce začne probíhat od července 2025 a  bude trvat celý 
následující   školní rok. Stravování dětí bude zajištěno ve  spolupráci s dalšími dvěma školami a 
v prostorách školy.  
 

 Gladiator  Race  se v oblasti  Vrchlice  uskuteční v termínu 5. – 6.4.2025 
 

 Z minulého zápisu: V zápisech 9/2024 a 11/2024 byl vznesen požadavek na opravu křižovatky ulic 
Do Polí x Liliová – po osobní návštěvě paní Kuchařové z TO OSM na začátku října byla provedena 
pouze provizorní oprava výmolu. Na začátku listopadu je výmol zpět a stále nefunguje odvod 
srážkové vody z této křižovatky. Přidala se k tomu i křižovatka Do Polí x Růžová. Znovu žádáme o 
opravu křižovatek živičným povrchem.  

Vedení města 21. 1. 2025 probralo tuto zprávu takto: starosta požádal o přípravu seznamu 
komunikací plošné opravy poz. 40817/1 a propojení s Liliovou, Růžovou a Do Polí. 

 

 Projekt Panuj Hoře – o schváleném projektu dětského hřiště na Horním Žižkově se uskuteční 
sousedské setkání ve vnitrobloku za zeleninou ve Fučíkově ulici na téma umístění dětských hracích 
prvků.  
 



 Osadní výbor byl obeslán Farností KH o zaslání reference o kulturně společenském využití kostela  
Sv. Trojice, kde OsV pořádá adventní koncert, protože kutnohorská farnost připravuje podklady  
k žádosti o dotaci na opravu střechy kostela. 

 

 Město Kutná Hora aktivně komunikuje s majitelem Obrovy vily ohledně plánované rekonstrukce 
této stavby v naší čtvrti. Jedná se o výrazný stavební záměr a budeme vás o něm informovat . 

 

Informace: 

Proběhla debata o 4 největších investičních akcích v roce 2025 v Kutné Hoře: 

 Dokončení rekonstrukce ulic Ke Gruntě a Vavřinecká na Kaňku 

 Rekonstrukce hřiště „průmyslovák“ 

 Vybudování bus parku v Sedlci 

 Začátek rekonstrukce toku Vrchlice v oblasti od mostku u parku po Nové mlýny 
 

Největší investiční akce 2025 na Žižkově: 

 Jídelna ZŠ Žižkov 

 Živičný povrch ulice Kotkovy, Sochorovy, části Vojtěšské 
 
 

B: Připomínky, dotazy, návrhy k projednání v RM a ZM: 

1. MHD – zasíláme návrh na zadání propočtu výtěžnosti MHD tak, aby  byl zmírněna četnost 
průjezdnosti autobusů centrem města (s návazností i naší čtvrtí) podle opravdových potřeb. 
Navrhujeme zimní a letní režim, ve špičce a mimo ni.  
 

2. Stále nesvítí osvětlení cesty k VHS kolem kostela sv. Trojice. Žádáme nápravu, obrací se na nás 
pracovníci VHS, kteří dochází do práce pěšky – potmě.  

 
3. Plánovaná oprava ulice Vojtěšská v roce 2025 zahrnuje úsek od Kouřimské ulice po 

Sochorovu. Dotaz zní: kdy bude oprava této ulice dokončena až k ulici Na Bylance? 

 
 
Zápis zapsala a ověřila: Anna Šrajbrová   


